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Evaluatie RTVZoo  

Alle fracties benadrukken de waarde van de onafhankelijke media, ook voor het goed 

functioneren van de lokale democratie. Verder wordt de inzet van vele vrijwilligers voor lokale 

media zoals RTVZOo door de raad gewaardeerd. Over het algemeen kunnen de fracties zich 

echter vinden in de uitkomsten van de externe evaluatie, de beoordeling daarvan door het 

college en de lijn die daarom nu wordt ingezet richting de omroep en het Commissariaat voor de 

Media (CvM).  

De vraag wordt gesteld of en hoe het college scherper zou kunnen sturen op het functioneren 

en de kwaliteit van de lokale omroep. Ook vragen enkele fracties of de omroep niet voldoende 

kansen heeft gehad en de licentie niet nu al ingetrokken zou moeten worden om een nieuwe 

licentieprocedure te kunnen starten. Op die manier kan zo snel mogelijk toegewerkt worden 

naar een sterke lokale omroep. Tenslotte wil de raad weten welke mogelijkheden er zijn voor 

het vervolg nadat het onderzoek van het CvM is afgerond. 

Wethouder Brink is van mening dat een stad als Zwolle een goede, sterke lokale omroep moet 

kunnen dragen. Deze waakhondfunctie is ook in deze stad nodig. In het voorjaar komt het 

college dan ook terug op de motie die bij de begrotingsbehandeling werd aangenomen over het 

fonds voor Zwolse onderzoeksjournalistiek. Lokale omroepen staan echter onder druk. Daarom 

wordt veel regionaal opgeschaald maar daarom kijkt het rijk nu ook opnieuw hoe ze met de 

lokale omroepen wil omgaan. De wethouder vindt het teleurstellend dat er net als in 2015 nog 

geen sterke lokale omroep is. De licentie is echter geen zaak van de raad. De raad heeft een 

adviserende rol richting het commissariaat van de media over de licentie als er meerdere 

gegadigden zijn.  In 2015 had de raad al twijfels over haar voorkeur en daarom is de afspraak 

gemaakt om een tussentijdse evaluatie uit te voeren. Daarnaast zijn in de afgelopen periode 

gesprekken met de omroep gevoerd over de gewenste kwaliteit en de ontevredenheid met de 

bestaande situatie. Daarbij heeft de wethouder de grens van de gemeentelijke rol opgezocht. 

Verder licht de wethouder toe dat de gemeente op het moment dat het CvM op basis van aan 

advies van de gemeenteraad een licentie verleent, verplicht is om de rijksvergoeding te 

verstrekken. Dit is een normbedrag per inwoner. De licentie kan uitsluitend door het CvM 

worden ingetrokken op basis van haar een door het CvM zelf uitgevoerd onderzoek. Daarvoor is 

een uitspraak, een verzoek, van de raad nodig. Hierna heeft het CvM 4 maanden de tijd om dit 

onderzoek op basis van de criteria in de Mediawet uit te voeren. Zodra de uitkomsten 

beschikbaar zijn, zal de raad hierover worden geïnformeerd, maar de wethouder voorziet 2 

mogelijke uitkomsten: 1. de omroep voldoet in voldoende mate aan de criteria, zodat de licentie 

niet wordt ingetrokken en er vindt over 2 jaar weer een nieuwe licentieprocedure en beoordeling 

plaats, 2. de omroep voldoet niet (in voldoende mate) aan de criteria, de licentie wordt 

ingetrokken en er komt een nieuwe procedure.  

De voorzitter constateert dat het onderwerp voldoende besproken is. De beslisnota kan worden 

geagendeerd voor de besluitvormingsronde op 12 maart a.s.  


